
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 54
Aktstykke om, at staten indskyder 12 ejendomme til en samlet værdi af 316,9
mio. kr. i Statens Ejendomssalg A/S
Af finansministeren (Claus Hjort Frederiksen)

§ 7 Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre nærmere for, hvilken udvikling som ejendomsmarke-
det er undergået i perioden mellem bogført værdi og apportindskudsværdi
(som det fremgår af aktstykket), herunder hvordan apportindskudsværdien er
endt med at være ca. 50 pct. lavere end den bogførte værdi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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